
 

 

 

 

EVENTYRHAVEN 

 

 

Mødeindkaldelse 

Forældrebestyrelsesmøde i Eventyrhaven d. 

1. februar 2022 

Emne: Forældrebestyrelsesmøde 

 

Formålet med mødet: 

At drøfte forskellige emner, som har til formål at udvikle Eventyrhavens kvalitet. 

 

 

Data om mødet: 

 

Dato:          1. feb. 2022 

Tid:             kl. 19.00-21.00 

Sted:           Eventyrhaven 

Forbered:   Læs dagsorden og bilag 

Forplejning: Marina sørger for kaffe og 

kage. 

Mødeleder og ordstyrer: Maria  

Referent: Christina 

 

Afbud meddeles til Marina 

Mødedeltagere: 
 

Forældrebestyrelsesmedlemmer:  

Maria Greve, Michael Stange Jensen, Sheila 

Sørensen, Louise Dosdal, Lea Hjort Mortensen, Lea 

Jensen og Christina Kjær Hansen,  

 

Suppleant:  

Trine Skovlund 

 

Medarbejderrepræsentanter:  

 Katrine Rørvig 

Sekretær og Leder:  

Marina Due 

 

Afbud fra : Brith Lindquist pga ferie. 

 

Mette Ovi deltager. 

 

Dagsorden 

 

 

 

1. Foto i Eventyrhaven 

Forældrebestyrelsen har aftalt på 

et tidligere møde at dette punkt 

tages op i god tid før 

fotografering, så der er tid til at 

lave ny aftale med fotograf. 

Formål med punktet: 

 

 

 

 

Formålet med punktet er at aftale 

hvem der tager kontakt med 

fotografen. 

 

Referat: 

Ansvarlig 

for 

punktet 
 

 

Maria 

 

 

 

 

Varighed 

 

 

 

 

Kl.19.00-

19.10 
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Fotografering ønskes i slut august 

eller start september pga vejret 

og evt. udendørsbilleder. 

 

 

 

 

 

2. Rekruttering af ny 

afdelingsleder. 

Marina ønsker at orientere 

forældrebestyrelsen om 

processen i forbindelse med 

rekruttering af ny afdelingsleder 

til Eventyrhaven. 

 

 

 

 

 

 

3. Status på corona-

situationen i 

Eventyrhaven. 

Forældrebestyrelsen ønsker en 

status på corona-situationen i 

Eventyrhaven. 

Forældrebestyrelsen ønsker at en 

kort orientering om hvordan 

Eventyrhaven håndterer at alle 

restriktioner er ophævet. 

 

 

 

 

4. Orientering om 

Eventyrhavens regnskab 

2021 + budget 2022 

Marina ønsker at give 

forældrebestyrelsen en 

Foto september. 

Evt bruger 808 igen.  

Shiela er togholder på det. 

Gruppebillede skal være en onsdag 

eller torsdag.  

Individuel en lørdag.  

 

 

 

Formålet med punktet er at give 

forældrebestyrelsen indblik i de 

overvejelser ledelse af Eventyrhaven 

gør sig i denne proces. 

Referat: 

Samme ansættelses udvalg.  

 

Venter med at stille stillingen op igen.  

Stillings beskrivelsen bliver opdateret 

efter kursus for Mette og Marina. 

Håber at få ansat en til juni. 

 

 

 

Formålet med punktet er orientering 

Referat: 

Der snakkes om de nye retningslinjer, 

og marina, har fået lov til at åbne helt 

op og der har været kontakt med 

direktøren,  

Der åbnes op for samværd mellem 

stuerne. men børnen har vænnet sig 

til at være i egne team.  

 

42 børn og 21 medarbejder, har været 

ramt i denne omgang.  

 

 

 

Formålet med punktet er at give 

bestyrelsen en orientering om de 

økonomiske prioriteringer i 2021 og 

2022 

Referat: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Marina 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Marina 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Marina 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

19.10-

19.05 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

19.05-

19.20 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

19.20-

19.40 
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orientering om budget 2022 og 

regnskab 2021 

 

 

 

 

5. Eventyrhavens 

pædagogiske profil. 

Forældrebestyrelsen ønsker en 

indsigt i hvad Eventyrhavens 

pædagogiske profil betyder for 

pædagogikken og værdierne i 

institutionen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

6. Orientering om forsøg 

med middagsstunden i 

Eventyrhaven 

Marina fortæller omkring 2021 

regnskab, samt det nye regnskab i år,  

Og gennemgår  

 

 

 

 

Formålet med punktet er at give 

forældrebestyrelsen en orientering om 

hvilke tanker der ligger bag 

Eventyrhavens Reggio Emillia profil. 

Formålet er også at give 

forældrebestyrelsen indblik i den 

proces der i øjeblikket foregår i 

personalegruppen. Under punktet vil 

Marina fremlægger tanker om forårets 

forældremøde. 

Referat: 

Marina  informere om reggio Emilia 

som er  

Børn skal lære selv, voksne skal give 

dem rammerne til at lære.  

Man tager udgangspunkt i kunsten – 

indput/indtryk. 

 

Rummet som 3 pædagog. 

 

Remida, genbruge og bruger 

naturmatrialer. 

 

Gøre børnenes værker værdi. 

 

Personalet er i rivende udvikling på at 

blive gode til hele filosofien inden for 

reggio emilia 

 

Forældremødes i maj vil man 

informere om denne filosofi. 

 

 

Formålet med punktet er at orientere 

forældrebestyrelsen om forsøget og 

evalueringen af dette. 

Referat: 

 

 

 

 

 

 

 

 

Marina 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mette 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kl. 19.40-

20.05 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

20.05-

20.20 
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I forlængelse af punkt 5 ønsker 

ledelsen af orienterer om et 

forsøg vi er i gang med i 

middagsstunden, hvor hver stue 

selv vurderer om børnene skal 

være inde eller ude i 

middagsstunden. 

 

 

 

 

 

 

7. Orientering fra 

legepladsudvalget 

Forældrebestyrelsen ønsker en 

orientering om hvordan det går 

med udvikling af legepladsen i 

Eventyrhaven. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mette informere om hvilken tanker 

der er gjort i forhold til 

middagsstundern, teamet er dem der 

bestemmer om at man skal ud, i 

forhold til om det giver menind for 

det enkelte team om man skal ud. 

Dette er et forsøg på om hvad der 

giver bedst mening for teamet. 

børnene kan blive færdige med den 

leg der er i gang.  

 

Det bliver evalueret i marts.  

 

 

 

Formålet med punktet er at orienterer 

forældrebestyrelsen om det arbejde 

der foregår i legepladsudvalget. 

Referat: 

Der er ikke flere penge end der er, 

hvilket gør at det er en længere 

proces med at se lyset for enden af 

tunlen.  

Synlig gøre de ting man må bygge 

selv.  

Forældrene vil gerne hjælpe.  

Sidste år 2021:  

Bældte gynge 

Lege Køkken 

Legehus 

Solsejl. 

Synlige ting i år 2022:  

Plante kasser – ’Bedste plante dag’ 

Mudder køkken 

Legehus. 

Ønsker gamle pander og gryder, når 

køkkenet er klar 

Lave køre område, med hejtænder og 

skildte. bilvask tankstaton mm.  

Terasserne uden for stuerne skal laves 

Pileflæt områder.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mette 

 

 

 

 

 

 

 

Marina 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

20.20-

20.35 

 

 

 

 

 

20.35-

20.45 
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8. Eventuelt 

 

 

 

 

 

 

 

9. Godkendelse af 

referatet. 

 

 

10. Næste møde 

Formålet med eventuelt er at 

komme med forslag til fremtidig 

punkter til dagsordenen. 

 

-Nyhedsbrev fra selve eventyrhaven, 

- Hører mere om de forskellige rum.  

- Parkerings forhold. 

 

 

 

Referanten læser referatet op til 

godkendelse 

 

 

 

21. april 2022 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Referanten 

 

 

20.45-

20.50 

 


